

亲爱的会员，

大家都已看到，美国目前的疫情形势十分严峻，肯塔基州的确诊病例也越来越多。而且，各大医院防疫物资短缺现象频频出现，直接威胁到战斗在一线的医护人员和病患者的救治。

在过去几周，肯塔基华人协会一直努力寻求切实可行的方式来提供力所能及的帮助。目前，我们终于获得了可靠的口罩资源采购渠道，并在继续努力争取采购更多防疫物资。

为此，我们特发起“支援抗疫前线 保护莱城家园”募捐行动，通过以下链接收集捐款：<https://charity.gofundme.com/o/en/campaign/masks-for-ky-doctors-and-nurses>

请大家慷慨解囊，献出爱心，本次募捐收集到的所有资金将全部用于购买医用口罩，防护服或其他防疫物资，以保护医护及其他一线工作人员，支持他们救治病患者。

肯塔基华人协会于2005年正式注册登记为501c3非盈利机构，可以为每一位捐赠者提供收据，以便作为免税的凭证。请大家直接点击以上链接在Gofundme平台捐款。谢谢大家的奉献。

Dear members,

As you all know, the COVID-19 epidemic in the U.S. is severe and the cases in Kentucky are increasing. Shortages of anti-epidemic materials are very popular in local hospitals and is directly endangering those front-line doctors and nurses.

Now, Kentucky Chinese American Association is launching a campaign to collect donations. All funds collected through: <https://charity.gofundme.com/o/en/campaign/masks-for-ky-doctors-and-nurses> will be used to purchase medical masks, protective clothing or other anti-epidemic materials and donate to local hospitals where patients are treated.

Kentucky Chinese American Association was officially registered as a 501c3 non-profit organization in 2005. It can provide a receipt for each donor to use as a proof of charitable donation when filing a tax return. Please click the link above to donate directly on the Gofundme platform. Thank you for your contribution.

Tuoying Ao, Ph.D.
KYCAA President